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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 21. 6. 2021 

 

Přítomni online na MS Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Francán (online z Karolinky), doc. Hlavica, 

prof. Macková (online z Karolinky), prof. Medek, Mgr. Mareček, MgA. Petr, doc. Spilka, MgA. Vodička 

(online z Karolinky), Ing. Vondráčková, prof. Willi  

 

Informace rektora:  
➢ Rekapituloval účast na promocích – měl záměr zúčastnit se osobně všech slavnostních promocí 

na obou fakultách, na 30. 6., kdy jsou promoce na HF však náměstek Doleček svolal do Prahy 
první jednání nové Rady RUV, na HF ho tedy zastoupí prorektoři Spilka a Hlavica.  

➢ Dotázal se na programové návrhy fakult pro výjezdní zasedání tří kolegií ve Křtinách: 
- Děkan DF Francán navrhl, aby byla do programu zařazeno jednání o strategii personální 
politiky – otázka systematizovaných míst docentů a profesorů. 
- Děkanka HF Willi navrhla formulovat dva programové body poněkud obecněji: Personální a 
finanční politika každé fakulty a Nová koncepce internacionalizace. 

➢ První jednání kolegia rektora po letních prázdninách bude v pondělí 6.9.2021, dále jako vždy 
v čtrnáctidenních intervalech.  

➢ Začátek akademického roku 2021/22 je na obou fakultách plánován na 4. 10. 2021. 
➢ Ve čtvrtek se konala UR JAMU, na níž úspěšně proběhla profesorská řízení docentů Bláhy (na 

návrh UR HF) a Slavíkové (na návrh UR DF). Oba návrhy budou do konce června odeslány do 
Kanceláře prezidenta republiky. 

 
Informace kvestorky:  

➢ V příštím týdnu proběhne poslední testování v rámci školního zajištění společností Podané ruce. 
➢ Provozní režim na období od 1.7 do 30.9. – zaměstnanci i studenti se musí při vstupu do budov 

prokázat negativním testem, pokud nejsou očkovaní či neprodělali covidové onemocnění. Bude 
vydáno příslušné opatření. Pro studijní týmy, které budou od srpna zkoušet v obou divadlech 
bude zařízeno PCR testování.  

➢ Vše jinak funguje na JAMU, jak má v plném provozu. 
 

DF:  
➢ Děkan Francán zmínil premiéru Probouzení jara, která proběhla v minulém týdnu.  
➢ Pracovní program je nahuštěn, DF pracuje na plné obrátky. 
➢ Hodnocení projektů CRP.  
➢ Termín veletrhu vysokých škol Gaudeámus není přínosným pro DF v letošním roce.  
➢ Karolínka je dnes v plném očekávání tří plných autobusů studentů, kteří se připojí, k již 

rozběhlého soustředění DF v Beskydech. Vše zatím probíhá úspěšně.  
➢ Prázdninový provoz je v plánu jen v rámci představení nastudovaných inscenací. Letní scéna je 

velkým přínosem pro DF. která doufá, že bude možné využití této scény i v příštích letech. 
 
HF:  

➢ Na fakultě probíhalo hodnocení projektů CRP. 6 projektů. 
➢ Veletrh Gaudeámus – v tomto termínu konání veletrhu není velice zájem ze strany HF.  
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➢ Žádost děkanky Willi, zda studenti z Běloruska mohou zůstat na kolejích JAMU za stejných 
podmínek jako po celý akademický rok. Stipendium bude vyplaceno od státu v rámci podpory 
studentů v této situaci. 

➢ Byla ukončena uzávěrka účastníku soutěže Leoše Janáčka. V překvapivém počtu účastníků.  
➢ V červenci se uskuteční interpretační kurzy, které jsou také plně obsazeny. 

 
Informace pror. Mackové:  

➢ Děkuje děkanovi za realizaci soustředění a workshopů v Karolínce. Skvělá atmosféra. 
➢ CRP projekty běží. Jsou plánovány schůzky a jednání.  
➢ Byla dokončena zpráva obou fakult po externí evaluaci a je nachystána k odeslání expertním 

skupinám.  
 
Informace pror. Medka:  

➢ Proběhlo hodnocení všech probíhajících CRP roku 2021 a bylo zkonstatováno zodpovědnými 
řešiteli, že všechna CRP probíhají bez problémů dle plánu. 

➢ K připomínkování byly z MŠMT zaslány návrhy na vyhlášení CRP 2022 a PRSZ2022. JAMU 
nemá k materiálům připomínky. 

• Z důvodu souladu interních grantových řízení s PPSŘ VŠ probíhá inovace směrnice a 
vyhlášení stávajícího FRVÚČ – nové znění bude zasláno fakultám k připomínkám v 
nejbližších dnech. 

 
Informace pror. Hlavici:  

➢ Bylo vyhlášeno FRVČ na rok 2022 
➢ Metodika 17+ - probíhá sběr zpětné vazby na různých úrovních (MŠMT, RVŠ, ČKR), cílem je 

dosáhnout většího respektování specifik UVŠ. Hlavní roli by měla mít účast M. Hlavici v pracovní 
skupině ČKR. 
 

Informace pror. Spilky:  

➢ Pe dnech 15. až 17. června 2021 proběhla online konference CZEDUCON, největší české 
odborné fórum věnované internacionalizaci vysokých škol pořádané Domem zahraniční 
spolupráce. Zprávu o aktuálních tématech konference podá pror. Spilka na zářijovém výjezdním 

zasedání. 
➢ Na základě stanovisek fakult bude letošní účast JAMU na veletrhu Gaudeamus připravena v 

online formě. 
 

DnO – MgA. Petr:  
➢ Informoval o prázdninovém provozu v DnO a to, že se hraje do poloviny července a začíná se 

opět v polovině srpna.  
 

 
 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 6. 9. 2021 v 10:30 hod. v pracovně rektora.   

 

 

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 
 


